
Fuglehundtinget 

Styret har behandlet saker i årsberetning til fuglehundtinget. Stemmene blir sendt med 

Nordenfjeldske FK siden ingen av styrets medlemmer har mulighet til å dra nedover pga. sen 

kunngjøring av dato. 
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